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Kronologi 
för 

Vänortsföreningen ANEA 

 

November 2008 

Sven Persson deltar i Stéphanie Delalandes 40-årsfest. Vid det besöket föds 
tanken på ett vänortssamarbete.  

Så småningom utkristalliseras parterna. På fransk sida Novéant-sur-Moselle med 
2 000 invånare. På svensk sida byarna Alvik, Antnäs och Ersnäs (Sörbyarna) med 
2 500 invånare.  

December 2009 

Fyra ledamöter i Novéants kommunstyrelse besöker Sörbyarna. 

Juli 2010 

29 personer från Sörbyarna besöker Novéant. 

Augusti 2011 

40 personer från Novéant besöker Sörbyarna. En vänortsöverenskommelse och ett 
program för perioden 2011-2015 undertecknas. 

September 2011  

Vänortsföreningen ANEA bildas. 

September – december 2012 

Volontär nr 1 Johanna Hietala (Alvik) i Novéant. 

Maj – september 2013 

Volontär nr 2 Michaël Dangin i Sörbyarna. 

Maj 2013 

26 personer från Sörbyarna besöker Novéant 

September – december 2013 

Volontär nr 3 Rebecca Elvelin (Antnäs) i Novéant 
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Januari 2015 – oktober 2016 

Skolprojektet RYSA (Rythme et Saison) inom ramen för Erasmus. Budget 800 
tkr. 

September 2014 – juni 2015 

Volontär nr 4 Antoine Fleckenstein i Sörbyarna. 

Oktober 2014 – januari 2015 

Volontär nr 5 Juliette ”Juju” Leuner i Sörbyarna. 

December 2014 – mars 2015 

Volontär nr 6 Julia Stenlund (Boden) i Novéant. 

Februari 2016 

30 personer från Novéant besöker Sörbyarna. 

Januari – april 2017 

Volontär nr 7 Hanna Wahlberg (Luleå stad) i Novéant. 

Februari 2017 

Luleå kommunstyrelse beslutar att Novéant också formellt blir en av kommunens 
vänorter. 

Mars – 7 april 2017 

Volontär nr 8 Jordan Legras till Sörbyarna.  Legras avbryter vistelsen efter att ha 
befunnit sig i närheten av terrordådet på Drottninggatan. 

Mars – juni 2018 

Volontär nr 9 Elsa Estling (Luleå stad) i Novéant.  

Juli 2018 

15 personer från ANEA besöker Novéant. 

(Covid medförde att kontakterna kom att vila en period.) 

Augusti 2023 

En grupp på 16 novéantbor besöker Sörbyarna.  
Ett nytt samarbetsavtal för perioden augusti 2023 till juli 2026 undertecknas och 
en verksamhetsplan fastställs.     


